
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma, Marjon Huls(secretaris), Erik van de Voort 

(voorzitter), Audrey Story, Padmini Kanhai, Ingrid de Vries (penningmeester),Jos de Vries, 

Ivon van Wijngaarden. 

Vaste genodigden: Amber Nefkens (wijk coördinator) als vervangster voor Ron Belonje, 

Marieke Schouten (wijkwethouder), Wietse Hamming( wijkagent). 

Extra genodigde: Linda Scheenloop (redactie Wijkkrant) 

Buurtvertegenwoordigers: Hans Eimers( tevens lid Wijknetwerk). 

Wijkbewoners: Marcel van Montfoort, Riekie Teterode. 

 

1. Opening en vaststellen van de agenda.)                                                                                                                                                                                                                                                       

Erik van de Voort opent de vergadering  en heet iedereen welkom. 

    

2. Aanwezig/afwezig.                                                                                                                                                                                                                                               

Afmeldingen met kennisgeving: Dennis Klop (wijk agent), Max Ravoo (wijkboa)                                                                                 

Afwezig zonder kennisgeving:   geen 

                                                                               
3. Mededelingen.                                                                                                                                                                                         

Afscheid van Marcel van Montfoort is na de vergadering, Liesbeth Foortse komt dan ook maar 
Hans Schenk heeft zich afgemeld i.v.m. andere bezigheden.    
                                                                                                                                                                                   

4. Verslag vergadering WNW 3 juli 2024                                                                                                                         
a. vaststelling verslag 3 juli 2024                                                                                                                                           
Ingrid de Vries  heeft een opmerking n.a.v. punt 6:Of Ron Belonje al geïnformeerd heeft waar 
het geld van de woningbouwverenigingen blijft?                                                                                                  
Riekie Teterode  verteld dat zij bij de vergadering van WNW Batau-Noord zat en daar hoorde 
dat het geld daar op de rekening was gestort. Ingrid de Vries heeft onze banknummer wel 
doorgegeven aan de gemeente, zij neemt contact op met de penningmeester van WNW 
Batau-Noord en vraagt of hij het geld naar onze rekening wil storten.                                                                                              
Karel Riemersma  n.a.v. punt 8 : wil weten hoe het staat met de bewoners van de 
Landauerdrift 2.  Ans Wilbrink zegt dat ze er tot op heden geen last van heeft  en we krijgen 
nog een uitnodiging om kennis te maken met de bewoners.                                                                             
Hierna wordt de notulen goedgekeurd.    Notulen van 15 augustus is de notulen van het 
bestuur en dat is voor kennisgeving mee gestuurd.   
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Verslag Vergadering Wijknetwerk Batau-zuid 

d.d. 4 september 2024 

Kenmerk 2024-05 

Opgemaakt door: Ans Wilbrink 

 



 

 

5. Financiële overzicht: ( zie bijlage)                                                                                                                                             
Ingrid de Vries verteld dat we een donatie gedaan hebben voor de kleedjesmarkt van 27 april 
en voor de dag van de Vaart.  De gemeente heeft de bloembaskets betaald  we wi llen weten 
wat daarvan de reden is. We hopen dat we volgend jaar weer in aanmerking komen voor 
subsidie. 

 
6. Wijkagent en Boa’s:                                                                                                                                                           

Wietse Hamming kwam later binnen en verteld dat de samenwerking met de Boa’s goed is. 
Het blijkt dat de afgelopen tijd rustig te zijn in Batau-Zuid. Wel veel meldingen van verdachte 
situaties i.v.m. het mooie weer en openstaande ramen en deuren. Er was 1 woninginbraak in 
de wijk Batau-Zuid. Wietse Hamming is met zijn laatste werkdagen bezig en Dennis Klop 
neemt zijn taken over. 

 
7. Punten van uit de gemeente:                                                                                                                                       

Marieke Schouten verteld dat Wietse Hamming de stadspenning heeft ontvangen i.v.m. zijn 
lange dienstjaren  en als afscheid van de politie. Foto staat digitaal al op de website van het 
AD. Marieke Schouten verteld dat er een kas komt (glazenhuis) bij de grote speelplaats in de 
gebouwendriften als inloop voor de bewoners. Dit komt ook in de a.s. wijkkrant                                                                                                                                                                                 
Evert van de Voort geeft aan dat het wandelpad naar Fletcherhotel erg slecht is  en of Amber 
het kan doorgeven om dat te laten nakijken.  

 

8. Kruidentuin                                                                                                                                                               
Linda Scheenloop verteld dat ze al 2 stukjes binnen gekregen heeft over de kruidentuin.  Er 
blijkt een vertraging te zijn eerst door het te natte voorjaar toen was alles te nat en drassig 
maar daar door is er wel een nieuwe drainages aangelegd zodat het water beter afgevoerd 
kan worden. Planten blijken langs de Nedereindse weg te staan waren eerst te nat en nu 
verdroogt. Maar het komt goed is ons te kennen gegeven.   

 
9. Dierenvoedselbank   (Hans Eimers)                                                                                                                                  

Hans Eimers verteld dat ze met een groepje initiatiefnemers bezig zijn met een 
dierenvoedselbank voor alleen Batau-Noord en Batau-Zuid. Ze hebben plannen voor structuur 
en werkwijze daarom hebben ze een aantal ontmoetingsmomenten geregeld en daar 
beginnen ze 4 oktober mee samen met Waaks en het poepproject. Ook hebben ze al een 
locatie op de dukatenburg dat het Muntpunt heet. Ze gaan voorlopig geen stichting starten. 
Als ze gaan beginnen dan hebben ze ook al een naam: “Batau voor Knabbel en Babbel” .                                                   
Ze hebben ons nodig voor:                                                                                                                                           
1 Positieve ondersteuning                                                                                                                                              
2 Regelmatig meeliften met de wijkkrant.                                                                                                                      
3 een emailadres voor mij (Hans Eimers).                                                                                                                                 
4 soms een kleine financiële ondersteuning voor 4 oktober a.s.                                                                                    
Ingrid de Vries vraagt zich af ”hoe zeker is het dat het doorgaat”?  Het gaat door we houden 
het kleinschalig.  En we starten pas 1 januari 2025. 
 

10.  Ervaringen landauerdrift.                                                                                                                                                             
Ans Wilbrink verteld dat ze nergens last van heeft. De omwonenden krijgen nog een 
uitnodiging voor een kennismaking met de bewoners en tevens een telefoonnummer van de 
leiding voor het geval van overlast. 

 
11. Rommelroute.                                                                                                                                                      

Karel Riemersma heeft contact opgenomen met Olga en René Hansen  hoe de organisatie 
werkt etc.  als we de rommel route gaan doen dan was het de vraag van Batau-Noord of we 



 

 

dat dan in het najaar wilde gaan doen.  Maar in de bestuursvergadering van 26 september 
hebben we het er nog over.                       
                                                                                                                                                                                                                                                    

12. Rondvraag.                                                                                                                                                                               
Riekie Teterode  verteld dat ze op 29 oktober van 16 uur tot 18 uur  een afscheid organiseert 
voor Wietse Hamming als wijkagent van Batau- Noord en Batau-Zuid. Daar wil ze graag geld 
voor hebben om dit te kunnen bekostigen van Batau-Noord heeft ze al € 200,00 al toegezegd 
gekregen.                                                                                                                                                                      
Marieke Schouten vertelt dat de Bieb in het stadshuis erg mooi is geworden we moesten maar 
eens gaan kijken en gaan ervaren.                                                                                                                                        
Muntpunt is t.o. dukatenburg 55 is een ontmoetingsplek en men is er van harte welkom.   
Marcel van Montfoort is benieuwd hoe het staat met de knip in de batauweg?    Er is nog niets 
nieuws men weet niet wanneer de rechtszitting daarover is.                                                                                                
Ingrid de Vries vraagt zich af hoe het staat met de cursussen van de AED , want die zouden 
bekostigd worden door het WNW.    
                                                                                                                                                                                  

De volgende vergadering is op woensdag 23 oktober om 
19.30 uur in de Partner.                                                                          


